Subconscious vs Conscious Learning

Languages should be learned subconsciously, not consciously.   The research shows that subconscious learning of English is much better than consciously “studying” the language.

In countless studies, the result is always the same:   students who learn English subconsciously learn faster and better than students who use traditional, conscious, analytical study methods.

So, what exactly are subconscious methods and what are the traditional conscious methods?

Well, you already know the old conscious way of learning English.   You use your conscious brain to analyze English grammar, memorize English vocabulary, and translate English messages.   This is the method you used in school.   You consciously studied the mechanics of English, as if it was a car.  You cut up English with your mind and then studied the parts…. word by word,…  rule by rule.

The result, as you know, is that you know a lot about English grammar rules and translations– but you can’t speak well and you can’t understand native speakers.

Subconscious methods are more effective.   These methods provide understandable English input to your brain… and then your subconscious brain does all of the rest of the work.    Consciously, all you do is enjoy English stories, articles, conversations, movies, and novels.   You never think about grammar rules.  You never attempt to memorize words.

Of course, our System is a “subconscious” learning system.   You learn grammar by listening to our crazy Mini-Stories.  We carefully repeat grammar patterns during the story… but you don’t think about any rules.  You just listen and enjoy the story consciously…  but subconsciously, your brain learns English grammar.

When you learn in this way, you can actually use the grammar too!  Your spoken and written English grammar will improve tremendously.   And it will be stress free.  It will feel automatic– you’ll just say things better and write things better and it will feel effortless.  You won’t be thinking about rules at all!
You must trust yourself.  So many students are afraid to use subconscious methods because they don’t trust their own brains.  They are afraid to relax and enjoy English learning.   They are afraid to let the learning happen naturally and effortlessly.  Unfortunately, these fearful students almost never learn to speak English well.
Don’t be one of those students.   Change your way of learning.  Learn English subconsciously and finally speak excellent English!

Подсознание против сознания
Вообще, языки стоило бы учить подсознательно, а не сознательно! Британские ученые выяснили, что подсознательное изучение языков куда более актуально, чем сознательное зубрение.

Результат тысяч (более 9000) проведенных исследований один и тот же: ученики, которые изучают язык «за пределами своего сознания» значительно превосходят в изучении языка тех, кто учит его по старинке аналитическим способом.

Итак, что это за подсознательные и, традиционные, сознательные методы, и с чем их едят?

Ну, Вам, как бы, уже должен быть знаком старый способ изучения, а именно сознательный. Это самый обычный долбеж грамматики, заучивание английских слов и перевод всего, что написано по-английски. Так нас учили в школе: сознательно запоминать английский, вроде это армейский устав. Делим по пунктам, а потом заучиваем… слово за словом… правило за правилом.
А в результате – становимся как собаки: все понимаем, только не разговариваем… по-английски.

То ли дело подсознательный метод! Он обеспечивает понятный поток английского в мозг, а дальше все за Вас сделает ваше подсознание. На деле это выглядит, будто Вы просто читаете английские книги, истории, статьи, слушаете английскую речь, смотрите английские фильмы (и прочее, что человеческое и нам не чуждо), совершенно не думая в этот момент о грамматике или заучивании слов. 
Наша система, само собой, подсознательная! Вы будете изучать грамматику, слушая наши прикольные мини-истории. Мы ненавязчиво будем вставлять повторяющиеся грамматические конструкции, и обещаем, Вы даже ничего не почувствуете. И пока Вы слушаете эти истории, то в это же время учите грамматику.
Используя этот способ, Вы научитесь без проблем применять грамматику! Ваша английская речь и письмо станут качественнее. Вы просто станете лучше говорить, лучше писать по-английски, без стресса и особых усилий автоматически (круто, да?)! Больше не придется думать о правилах грамматики.
Но главное - верьте в себя! Многие ученики боятся использовать эту методику, потому что не верят в самих себя (слабаки). Боятся просто расслабиться и учить английский, не прилагая к этому никаких усилий (я бы не боялся). А жаль, ведь многие из них так никогда и не научатся говорить по-английски хорошо.

Но Вы не бойтесь! Не будьте одним из этих учеников! Учите английский подсознательно, и Вы наконец-то научитесь свободно изъясняться по-английски!
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